
Protokoll för Jaktledarmötet lördagen den 21/11-15  

 Vi har f.n. fällt 16 vuxna och 15 kalvar inom Destany, jfr målet 18 + 18. Vi ligger 

alltså nära målet och några av lagen avser också att fortsätta jakten, därför beslöts att 

tilldelningen skall vara oförändrad. 

 Betalningen av fällavgifter har fungerat bra i år. 
 Inga arealförändringar (ev. en mindre justering av Stavaträsk areal som P-G kollar.) 
 Ett par jaktlag har gjort vissa förfrågningar om att ingå, bl.a. Lundåker. De förväntas 

återkomma med en formell ansökan, ev. inför 2017. 
 Björnjakt: Frågan tas upp på årsmötet. 
 Jaktdag i Stavalund: Stavalund har haft svårt att fälla ngn älg i år och vill gärna ordna 

en jaktdag nästa lördag 28/11 med intresserade jägare inom Destany, både jägare 
utan och med hund. Meddela Christer Åhlund senast på torsdag om ni önskar 
delta på mail christer.ahlund@ltu.se eller 070/5433722. 

 För övrigt kan jag rapportera att renarna nu kommit till vårt område – såg ett 40-tal 
vid Dalliden när jag var på hemväg från mötet, det lär ju inte underlätta den 
fortsatta jakten. 

Noterat av Lars L  
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